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ALGEMENE LEDENVERGADERING NVVOD 
 
 
Datum:  14 november 2008 
   
Aanwezig:  Anita Bakker, Floor Beaumont, Irma v Beuningen, Anu Bissumbhar, Willeke 

Bolle, Margriet Bongers, Danielle vd Boom, Karin Breukelman, Conny v Brug, 
Tilly Catsburg, Quirine v Daal, Eva v Daalen, Miriam Dohmen, Harris vd Drift, 
Marjan Dubbelman, Joyce Dumoulin, Marjolein Duym, Annet Eerens, Saskia 
v Gastel, Andrea Gerritsen, Jannie vd Giessen, Irene Gobbens, Monique 
Hakkaart, Erna Helmantel, Sonja Hoekstein, Lyda ter Hofstede, Pauline 
Hoftijzer, Marieke Huider, Marleen vd Hulst, A. Jansen Klomp, Carla Janssen, 
Marianne de Jong, Jenneke Klunder, Ria Koolma, Frank v Leeuwen, Anja v 
Leeuwerden, Marjan Leisink, Jan Lieverst, Sylvia Loffeld, Ingrid Mandjes, 
Maaike v Mansum, Elma Meershoek, Linda Mol, Jolien Moulijn, Ada Muijs, 
Pietje Muller, Gabry v Netten, Arjan Nooteboom, Sigrid Oomen, Merian v 
Overveld, Claudia Peters, W. Planje, Annette Reitsma, Karin, Roosemalen, 
Ans Ruhl, Ciska de Ruijter, Mirjam Scholten, Monika Seltenheim, Marielle v 
Smeerdijk, Anja Stam, Marja Steenbeek, Lieske Stevens, Dea Storm, Ria 
Tilgenkamp, Anja vd Velde, Annet Verkerk, Bep Verkerk, Ines Versteegden, 
Lidwina Wever, Eveline Wijnen, Nori v Wijngaarden, Arianne de Wildt en 
Richard Zwaan. 

   
   
   
   

 

1   
Opening 
Dea Storm heet iedereen van harte welkom op de 2e ledenvergadering en is blij dat 
zoveel mensen de weg naar Nieuwegein hebben weten te vinden. Zij bedankt het 
IKMN voor de organisatie van deze dag. 

 
 

2  Vaststellen notulen vergadering 11 oktober 2007.  
De notulen worden zonder op‐ of aanmerkingen aangenomen.  

 

3   
Samenstelling bestuur 
Dea Storm (voorzitter), Jan Lieverst, (vicevoorzitter), Marleen vd Hulst 
(penningmeester), Irma van Beuningen (secretaris) en 3 ad interim bestuursleden: 
Astrid Geertsen (redactiecommissie), Petra Vos en Arjan Nooteboom (voorzitter 
scholingscommissie). Arjan stelt zichzelf voor. Helaas zijn Astrid en Petra niet 
aanwezig, zij zullen zich de volgende keer voorstellen.  
Bij deze worden de nieuwe bestuursleden officieel aangenomen.  
 
Frank van Leeuwen geeft aan dat de IKC’s onder vertegenwoordigd zijn en roept op 

 
 



tot meer aanmeldingen vanuit de IKC’s. Dea sluit zich hierbij aan en hoopt dat dit in 
de toekomst verandert.  
 
Frank van Leeuwen (vice‐voorzitter), Philine vd Tol (voorzitter scholingscommissie) 
en Miriam Dohmen (bestuurslid a.i.) zijn afgetreden. 
 

4   
Mededelingen en ingekomen stukken – uitgaande stukken 
Ingekomen stukken:  

• Contract Smelt GCP cursus aangepast voor oncologie datamanagers 
• Sponsorcontracten Lilly, AstraZeneca, Pfizer en Roche.  
• Interesse sponsoring vanuit Janssen Cilag 
• Correspondentie Rabobank 

 
 
Mededelingen:  

• 13 oktober 2008 bestond de NVVOD 1, 5 jaar 
• 181 betalende leden 
• Aanpassing/vereenvoudiging toekenning accreditatiepunten 
• Nieuwe sponsoren 

 
 

5   
Jaarverslag 2008 en jaarplan 2009 
Jaarverslag 2008: 
• Twee geslaagde scholingsdagen 
• 3‐daagse basisscholing met 30 deelnemers 
• Kwaliteitskader definitief gemaakt 
• Pre / registratie opgezet 
• Scholingsplannen verder ontwikkeld 
• Twee mooie nieuwsbrieven, derde volgt 
• Systeem accreditatiepunten opgezet 
• Uitbreiding sponsoring 
• Website verder ontwikkeld 
• NVvOD secretariaat versterkt met Ciska de Ruijter 
 
Planning 2009:  

• Nog steeds mogelijkheid inschrijving als lid  
• Uitbreiding informatie op website 
• 3x per jaar gevarieerde nieuwsbrief 
• Voortzetten pre‐ en registratie 
• Organisatie scholingen 2009 
• Inventariseren verdere scholingswensen 
• Uitbreiding / onderzoeken sponsormogelijkheden 
• Onderzoeken samenwerkingsverbanden 
 

 
 

6   
Financiën 2007 + Begroting 2008 

 
 



De financiën 2007 en de begroting van 2008 worden doorgenomen. De kas controle 
commissie heeft op verzoek van het bestuur de financiële stukken van het jaar 2007 
gecontroleerd. De kas controle commissie heeft de stukken in orde bevonden en 
adviseert de ALV van de NVvOD decharge te verlenen aan de penningmeester.  
De financiën worden per kalenderjaar verwerkt en niet per april (oprichting). 
 
Frank vraagt of de financiële stukken vooraf opgestuurd kunnen worden. Dit zal 
voor de volgende keer meegenomen worden.  
 
Komende bestuursvergadering zal er beleid gemaakt worden op het niet declareren 
van individuele scholingsgelden.  
 

7   
Commissies 
Redactiecommissie:  

• Kwalitatief inhoudelijke discussie bevorderen 
• Deelname aan nieuwsbrief bevorderen 

Er zijn al 2 mooie nieuwsbrieven verschenen.  
 
Website:  

• Alle tips en suggesties zijn welkom!! 
 
Vraag: Foto’s uploaden lukt niet: Kijk onder FAQ voor een handleiding ‘hoe foto 
uploaden’.  
 
Registratiecommissie:  
Nog even de stappen in het kort:  
1. Bij indiensttreding preregistratie 
    Mits vooropleiding HBO paramedisch of vergelijkbaar 
2. Daarna in‐ en extern scholingsplan 
3. Men kan zich registreren uiterlijk 3 jaar na preregistratie als; 

• Werkervaring, min. 18 uur per week, gedurende min. 2 jaar 
• Beroepsvaardigheden en overzicht interne scholing afgetekend zijn 
• Certificaten externe scholing gehaald zijn 

4. Na registratie elke 5 jaar herregistreren d.m.v. behaalde accreditatie punten 
 
Er wordt gevraagd of er bericht gestuurd kan worden als de (pre)registratie 
ontvangen is. Dit wordt opgenomen.  
 
Scholingscommissie:  

• Per 01‐01‐2009 zal Marjolein Spiering de scholingscommissie verlaten. Er 
zal een mail komen met de vraag of er geïnteresseerden zijn voor deze 
vacature.  

 
Agenda:  

• Tweede basisscholing mei / juni 2009 
• Module(s) voor gevorderde DM in najaar 
• Bestuursvergadering 24 november 2008 
• Scholingsdag dinsdag 31 maart 2009, IKO 

 
 



• Scholingsdag najaar 2009, IKW,  incl. algemene ledenvergadering 
Nagekomen bericht: Deze scholingsdag zal door het NKI‐AVL georganiseerd 
worden. Het IKW zal de scholingsdag najaar 2010 organiseren.  

 

     
 

8  Rondvraag en sluiting 
Hoe vaak zal er nascholing voor de gevorderde datamanager plaatsvinden?  
‐ De frequentie hiervan is nog niet zeker, dit hangt af van het animo, de organisatie 
en misschien ook van de rol die e‐learning kan spelen hierin. 
 
Is het mogelijk om accreditatiepunten te laten vermelden op uitnodigingen? 
‐ Het is moeilijk om alle dagen apart te accrediteren.  
 
Arjan Nooteboom doet een oproep m.b.t. het implementeren van e‐learning in de 
scholing; alle suggesties zijn zeer welkom.  
 
Marleen v.d. Hulst vraagt of bij betaling van het lidmaatschap het 
lidmaatschapsnummer of anders het instituut kan worden vermeld.  
Als de individuele scholing niet gedeclareerd wordt gaat Marleen hier achter aan.  
 
De kascontrolecommissie blijft nog 2 jaar aan, daarna kan nog verlengd worden. Er 
zal rekening mee gehouden worden dat de leden niet alle twee tegelijk weggegaan, 
zodat de kennis aanwezig blijft.  
 
Dea bedankt iedereen voor de aanwezigheid en reikt Frank van Leeuwen het eerste 
ere‐lidmaatschap uit. Dea bedankt Frank voor al zijn werk voor de NWOD en de 
NVvOD.  

 
 

     
 

     
 

     
 

 


